



“YANGI O‘ZBEKISTON BARPO ETISHDA JADIDLAR G‘OYALARINING O‘RNI”

mavzusidagi
Respublika ilmiy-amaliy anjumani

AXBOROT XATI



O‘zbekiston Respublikasi Oliy ta‘lim, fan va innovatsiyalar vazirining 2024-yil 27-dekabrda 490-sonli buyrug‘i “2025-yilda xalqaro va respublika miqyosida o‘tkaziladigan ilmiy va ilmiy-texnik tadbirlar to‘g‘risida” ijrosini ta‘minlash maqsadida **2025-yil 25-26 aprel kunlari** “Yangi O‘zbekiston barpo etishda jadidlar g‘oyalarining o‘rni” mavzusida Respublika miqyosidagi ilmiy-amaliy anjumani tashkil etiladi.

Anjuman jadid ma‘rifatparvarlarining ilmiy va ijodiy merosini o‘rganish, ularning ilmiy g‘oyalari va qadriyatlarining hozirgi zamon yoshlar shaxsiyatini shakllantirishdagi ahamiyatini ifoda etishga qaratilgan.

Konferensiya yo‘nalishlari:

1. Jadidlar ilmiy merosini maktabgacha va boshlang‘ich ta‘limda tatbiq etish masalalari.
2. Jadidlarning pedagogik qarashlarini zamonaviy ta‘lim tizimiga integratsiya qilish masalalari.
3. Jadidchilik g‘oyalarini ijtimoiy-psixologik fenomen sifatida o‘rganilishi.
4. Jadidlar iqtisodiy va falsafiy g‘oyalarining zamonaviy jamiyat rivojlanishiga ta‘siri.
5. Jadidchilikda til va adabiyot masalasi.

Anjumanni o‘tkazish joyi:



Konferensiya onlayn va oflayn formatda Toshkent shahar, Bektemir tumani, H.Boyqaro ko‘chasi 117-uy, “Profi University” manzilida o‘tkaziladi.

Maqolalar **o‘zbek, rus, ingliz** tillarida qabul qilinadi.



Maqolalar **2025-yil 10-aprelgacha**
Telegram orqali qabul qilinadi:
@Profi_Ilmiy_bulim



MATERIALLARGA QO'YILADIGAN TALABLAR:

- Matn MS WORD dasturida Times New Roman shriftida, 14 o'lchamda, 1,5 intervalda, quyidagi parametrlarga muvofiq tayyorlanishi kerak: yuqori va pastdan – 2 cm, chapdan – 3 cm, o'ngdan – 1,5 cm.
- Sarlavha katta harflarda va qoraytirilgan bo'lishi kerak. Undan so'ng muallif(lar)ning F.I.Sh., ilmiy darajasi, unvoni, ish joyi ko'rsatiladi, keyin esa maqola matni keltiriladi.
- Maqolada o'zbek, rus va ingliz tillarida annotatsiya (2-3 jumla) bo'lishi shart.
- Kalit tushunchalar matnning umumiy mantiqiy izchilligiga muvofiq berilgan bo'lishi kerak.
- Jadval va rasmlarga raqamlar va nomlar berilishi, ularning yozuvlari ust qismiga joylashtirilishi kerak.
- Manbalar sahifa tagida keltirilishi, muallif, asar nomi, nashr etish joyi, nashr yili, iqtibos olingan sahifa aniq ko'rsatilishi va rasmiy bibliografik standartlarga muvofiq bo'lishi lozim.
- Maqolaning hajmi 3-5 sahifadan oshmasligi kerak.

MAQOLALARNI TOPSHIRISH TARTIBI:

- Elektron hujjat nomi quyidagi formatda bo'lishi kerak: yo'nalish raqami, muallif familiyasi (masalan, 4_Sobirov.docx).
- Maqolalar ilmiy saviyasi bo'yicha tashkiliy qo'mita tomonidan tanlab olinadi. Qo'yilgan talablarga javob bermaydigan maqolalar chop etilmaydi va qo'lyozmasi muallif(lar)ga qaytarilmaydi.
- Maqolalar mazmuni, ilmiy salohiyati va dalillarning haqqoniyligi uchun muallif(lar) mas'uldirlar.
- Tashkiliy badal har bir maqola uchun 100 000 so'm bo'lib, to'lov maqola qabul qilingach (@profiuzuniver - Davronova Nodira Dadaxon qizi plastik kartasiga) amalga oshiriladi. To'lovdan keyin chekni yuborishingiz so'raladi.

BOG'LANISH UCHUN MA'LUMOTLAR:

Xolmatova Dildora Baxromovna

 +998 33 686 01 10

 @Profi_Ilmiy_bulim





Республиканская научно-практическая конференция «РОЛЬ ИДЕЙ ДЖАДИДОВ В ПОСТРОЕНИИ НОВОГО УЗБЕКИСТАНА»

ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО



В соответствии с приказом Министра высшего образования, науки и инноваций Республики Узбекистан № 490 от 27 декабря 2024 года «О проведении международных и республиканских научных и научно-технических мероприятий в 2025 году» **25-26 апреля 2025 года** состоится республиканская научно-техническая конференция на тему «Роль идей джадидов в построении Нового Узбекистана».

Цель конференции – изучение научного и творческого наследия просветителей-джадидов, а также выявление значения их научных идей и ценностей в формировании личности современной молодежи.

Основные направления конференции:

1. Вопросы внедрения научного наследия джадидов в дошкольное и начальное образование.
2. Вопросы интеграции педагогических воззрений джадидов в современную систему образования.
3. Изучение идей неолиберализма как социально-психологического феномена.
4. Влияние экономических и философских идей джадидов на развитие современного общества.
5. Проблема языка и литературы в джадидизме.

Место проведения конференции:

Конференция пройдет в очном и онлайн-формате по адресу: г. Ташкент, Бектемирский район, ул. Х.Бойкаро, 117, “Profi University”.

Рабочие языки конференции:
узбекский, русский, английский.

**Материалы принимаются
до 10 апреля 2025 года через
Telegram: @Profi_Ilmiy_bulim**



Требования к подаче материалов:

- Текст статьи должен быть подготовлен в текстовом редакторе MS WORD, шрифт Times New Roman, размер 14, интервал 1,5, поля: верхнее и нижнее – 2 см, левое – 3 см, правое – 1,5 см.
- Заголовок пишется заглавными буквами и выделяется полужирным шрифтом. Ниже указываются ФИО автора(ов), ученая степень, звание, место работы, затем следует основной текст.
- Аннотация статьи должна быть представлена на узбекском, русском и английском языках (2-3 предложения).
- Ключевые слова оформляются в логике последовательности текста.
- Таблицы и рисунки должны иметь нумерацию и заголовки, размещаемые над элементами.
- Ссылки оформляются внизу страницы и должны содержать: автора, название источника, издательство, год издания, страницу, на которую ссылается автор. Следует соблюдать единообразие знаков в библиографическом описании.
- Объем статьи не должен превышать 3-5 страниц.

Правила подачи материалов:

- Электронная версия статьи должна быть названа в формате: номер направления, фамилия автора (например, 4_Sobirov.docx).
- Организационный комитет планирует издание статей и тезисов, отвечающих требованиям, в сборнике конференции на конкурсной основе. Работы, не прошедшие экспертизу и отборный конкурс, авторам не возвращаются.
- Авторы несут ответственность за содержание и научную обоснованность данных в статье.
- Организационный взнос составляет 100 000 сумов за каждую статью, оплата производится по факту принятия статьи (@profiuzuniver - на пластиковую карту Давронова Нодира Дадахон кызы). После оплаты просим вас выслать чек.

КОНТАКТНАЯ ИНФОРМАЦИЯ:

Холматова Дилдора Бахромовна

 +998 33 686 01 10

 @Profi_Ilmiy_bulim





Republican scientific-practical conference INFORMATION LETTER

“THE ROLE OF JADIDS’ IDEAS IN BUILDING A NEW UZBEKISTAN”



In accordance with Order No. 490 of the Minister of Higher Education, Science, and Innovation of the Republic of Uzbekistan, dated December 27, 2024, “On the Organization of International and Republican Scientific and Scientific-Technical Events in 2025”, the Republican Scientific and Technical Conference on the theme “The Role of Jadids’ Ideas in Building a New Uzbekistan” will be held on **April 25-26, 2025**.

The conference aims to explore the scientific and creative legacy of the Jadid intellectuals and highlight the significance of their ideas and values in shaping the identity of contemporary youth.

CONFERENCE THEMES:

1. Issues of implementing the scientific heritage of the ancients in pre-school and primary education.
2. Issues of integrating the pedagogical views of the ancients into the modern education system.
3. Study of Jadidism ideas as a socio-psychological phenomenon.
4. The influence of the economic and philosophical ideas of the ancients on the development of modern society.
5. The issue of language and literature in modernism.

Conference venue:

The conference will be held both online and offline at the following address: 117, H. Boyqaro Street, Bektemir District, Tashkent, “Profi University”.

Working languages:

Uzbek, Russian, English.

Papers must be submitted

by **April 10, 2025**, via Telegram:

@Profi_Ilmiy_bulim



SUBMISSION REQUIREMENTS:

- The text must be prepared in MS WORD, using Times New Roman, font size 14, line spacing 1.5, with the following margins: top and bottom – 2 cm, left – 3 cm, right – 1.5 cm.
- The title must be written in capital letters and bold. Below the title, the author's full name, academic degree, title, and affiliation should be indicated, followed by the main text.
- The abstract must be provided in Uzbek, Russian, and English (2-3 sentences).
- Keywords should be presented in a logical sequence within the text.
- Tables and figures must be numbered and titled, with captions placed above them.
- References should be provided as footnotes, including the author's name, title, publisher, year of publication, and the exact page number of the cited information. A consistent citation style must be maintained.
- The length of the paper should not exceed 3-5 pages.

SUBMISSION GUIDELINES:

- The electronic version of the article must be named in the following format: direction number, author's last name (for example, 4_Sobirov.docx).
- The Organizing Committee plans to publish selected articles and abstracts that meet the established requirements in the conference proceedings on a competitive basis. Submissions that do not pass the review and selection process will not be returned to the authors.
- Authors bear full responsibility for the content and scientific validity of the data presented in their articles.
- The organizational fee is 100,000 soums for each article, and the payment will be made upon acceptance of the article (@profiuzuniver - to the plastic card of Davronova Nodira Dadakhon kizi). After payment, please send us the receipt.

CONTACT INFORMATION:

Kholmatova Dildora Bakhromovna

 +998 33 686 01 10

 @Profi_Ilmiy_bulim

